

可立中學(嗇色園主辦) Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414

網址/Website: http://www.holap.edu.hk



二零二四至二零二五年度 四月份 學校通告

敬啟者:

現有以下重要事項,敬希 台端垂注,並加配合,以收學校與家庭雙軌教育之效。

一、轉換夏季校服安排

二零二五年四月二日(星期三)至四月三十日(星期三)為轉換夏季校服之過渡期,期間同學可按情況穿著整齊的冬季或夏季校服。由**二零二五年五月二日(星期五)**起,所有同學回校時均必須**穿著整齊的夏季校服**。

二、「正向價值」嘉年華活動

本校定於<u>二零二五年四月十六日(星期三)</u>舉行嘉年華活動,主題為「正向價值:六種美德」。當天的活動時間為<u>上午八時三十分至下午十二時三十分</u>,所有中一至中五學生當天可選擇穿著便服回校,惟服飾儀容應切合學生身份,以端莊及大方得體為原則。

當天為正常上課日,學生不得無故缺席。若學生未能出席活動,必須依照程序辦理請假手續。學校期望透過是次活動,提升學生對「正向價值」的認知,培養正確的價值觀及態度。

三、下學期統一測驗成績單事宜

下學期統一測驗的成績單將於二零二五年五月九日(星期五)派發給學生,敬請留意。

四、教育局「關愛心靈 陪伴成長」家長教育講座系列

為推展「主題式的家長教育課程」,教育局委託香港青少年服務處,在二零二五年三月至五月期間為小學及中學學生家長提供家長教育講座系列。 講座的內容參考《家長教育課程架構》,涵蓋有關子女精神健康的主題,透過講授、經驗分享及小組討論等,讓家長掌握相關知識和技巧。講座以面授及網上混合模式進行。

有關家長教育講座系列的舉辦日期、主題、報名方法等資料可見《附件一》,講座資料亦已上載「家長智 Net」網頁的家長教育活動資訊站(網頁路徑:https://www.parent.edu.hk >家長教育活動資訊站)。

有關上述各項通告, 台端如有疑問,歡迎致電本校校務處查詢。

此致

貴家長/監護人

普色園主辦可立中學校長 小 漢語 謹啟 (黎洛琪校長)

二零二五年三月二十五日

四月份 學校通告

[請於四月四日或之前簽妥回條]

【回條】

敬覆者	
-----	--

頃閱來函,已知悉下列各項通告事宜,本人定當予以配合:

- 一、轉換夏季校服安排
- 二、「正向價值」嘉年華活動
- 三、下學期統一測驗成績單事宜
- 四、教育局「關愛心靈 陪伴成長」家長教育講座系列

此覆

嗇色園主辦可立中學校長

家長姓名:	簽署:	
學生姓名:	班別:	_班號:
日期:	_	

「關愛心靈 陪伴成長」家長教育講座系列 (2024/25學年)

詳情及報名方法:

模式: 面授及網上混合模式

每場面授人數: 60人(網上參加人數不限)

授課語言: 粤語

報名截止日期: 講座前七天

中學學生家長教育講座系列:

中学学生多区积内确压示//					
日期及時間	主題	地點	報名方法		
2025年4月12日 (星期六) 上午10:00-中午12:00	「絡」在無窮 開啟網上親子互動契機	沙田大圍積運街 12 至 14 號 宣道會鄭榮之中學			
2025年5月2日 (星期五) 晚上7:00-9:00	以「靜」制「動」 青春期的動盪處理		III 성환수요		
2025年5月3日 (星期六) 上午10:00-中午12:00	「同理·友情 Teen」 支援子女建立 健康朋輩關係	沙田大圍積運街 12 至 14 號			
2025年5月16日 (星期五) 晚上7:00-9:00	辨識及支援子女 精神健康需要	宣道會鄭榮之中學			
2025年5月24日 (星期六) 上午10:00-中午12:00	培養青少年的 心理韌性	九龍紅磡黃埔花園 第二期十八座地下及 一樓 賽馬會方樹泉 綜合青少年服務中心	E1694-35-		

有興趣報名的家長可掃描表格中的二維碼,填寫並遞交電子報名表格。如就報名事宜有任何查詢,請致電2606 7644與香港青少年服務處蔡女士聯絡。

備註:

- (1) 請參加者確保填寫的電郵地址正確,以便收取有關取錄通知、講座資料及線上登入資料等。
- (2) 報名將以先到先得方式處理,成功取錄者將獲電郵通知。如實體講座名額額滿,參加者將會安排以網上形式參與講座。
- (3) 活動場地不設車位予參加者。
- (4) 如因惡劣天氣或其他特殊原因而需取消講座,補辦講座的安排將另行通知。



可立中學(嗇色園主辦)

Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414 網址/Website: http://www.holap.edu.hk



2024-2025 Circular April 2025

25th March 2025

Dear Parents / Guardians,

I would like to draw your attention to the following:

1. Arrangement for changing summer school uniforms

Students could wear either summer or winter school uniforms between 2nd April, 2025 (Wednesday) and 30th April, 2025 (Wednesday). From 2nd May, 2025 (Friday) onward, all students must wear tidy summer school uniforms to school.

2. "Positive Values" Funfair (16th April)

To enhance students' awareness of positive psychology and cultivate correct values and attitudes, a funfair with the theme of "Positive Values" will be held on 16th April, 2025 (Wednesday). All students are required to attend the event. If your child is unable to attend, the student has to follow the proper procedures to apply for leave.

Date: 16th April, 2025 (Wednesday)

Time: 8:30 a.m. to 12:30 p.m.

Dress code: Please note that students should wear decent clothing which is appropriate to students. Hair

styles and grooming must be in line with the requirements of normal school days.

3. Transcripts of the 2nd Term Uniform Test

Please kindly note that the transcripts of the 2nd Term Uniform Test will be distributed to students on <u>9th</u> May 2025 (Friday).

4. <u>"Caring for Their Heart and Soul, Growing along with Your Children" Parent Education</u> Talk Series, organised by the Education Bureau

To launch the "thematic parent education programmes", EDB has commissioned the Hong Kong Children & Youth Services to organise the Parent Education Talk Series for parents of primary and secondary students from March to May 2025. Making reference to the Curriculum Frameworks on Parent Education, contents of the talks cover topics related to mental health of children. Through lecturing, experience sharing, group discussion, etc., the talks will help parents acquire the relevant knowledge and skills. The talks will be delivered in both face-to-face and online modes.

Information such as the dates, topics and enrolment method of the Parent Education Talk Series is provided in Annex I. This information has also been uploaded to the Parent Education Activity Information Hub of the "Smart Parent Net" website (Path: https://www.parent.edu.hk/en Information Hub).

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our school General Office.

Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. LAI bok-ki

Principal

Reply Slip (Please return the slip on or before 4thApril 2025)

	Date:
Dea	ar Principal,
I fu	lly understand the following circulars and the contents of which are noted.
1. 2. 3. 4.	Arrangement for changing summer school uniforms "Positive Values" Funfair (16 th April) Transcripts of the 2 nd Term Uniform Test "Caring for Their Heart and Soul, Growing along with Your Children" Parent Education Talk Series, organised by the Education Bureau
Par	ent's signature:
Stu	dent's name:
Stu	dent's class & class number:()

"Caring for Their Heart and Soul, Growing along with Your Children" Parent Education Talk Series (2024/25 School Year)

Details and Enrolment Method:

Mode of delivery: face-to-face and online

No. of face-to face participants: 60 (no limit for the number of online participants)

Medium of instruction: Cantonese

Deadline for Enrolment: 7 days prior to the talk

Parent Education Talk Series for Parents of Secondary Students:

Date and Time	Topic	Venue	Enrolment Method
12 April 2025 (Sat) 10:00 a.m. – 12:00 noon	Having Fun on "Net" Fostering Parent-child Interaction		
2 May 2025 (Fri) 7:00 p.m. – 9:00 p.m.	Mindful Parenting Managing the Turbulence in Adolescence	Christian Alliance Cheng Wing Gee College	
3 May 2025 (Sat) 10:00 a.m. – 12:00 noon	"Empathy and Friendship" Supporting Children in Developing Healthy Peer Relationship	12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, Sha Tin	
16 May 2025 (Fri) 7:00 p.m. – 9:00 p.m.	Identifying and Supporting the Mental Health Needs of Children		
24 May 2025 (Sat) 10:00 a.m. – 12:00 noon	Supporting Adolescents in Developing Resilience	Jockey Club Fong Shu Chuen Integrated Children & Youth Services Centre G/F & 1/F, Block 18, Site 2, Whampoa Garden, Hung Hom, Kowloon	

Interested parents can scan the QR codes in the table to complete and submit the electronic application form. For enquiries on enrolment matters, please contact Ms CHOI of the Hong Kong Children & Youth Services on 2606 7644.

Remarks:

- (1) Applicants should ensure that the email address provided is accurate for receiving the confirmation notification, information of the talks and login details for online participation.
- (2) Enrolment will be processed on a first-come-first-served basis. Successful applicants will receive an email notification. If the face-to-face delivery is full, participants will be arranged to attend the talks online
- (3) No parking space will be provided for participants at the venue.
- (4) In the event that the talks are cancelled due to inclement weather or other special circumstances, notification of the make-up talks will be made in due course.